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YRKE: Träarbetare
JUST NU: På Emballator
BOR: I Ingelstad
EGENSKAP: Spetskunskap i form av under-
taksarbeten
INTRESSE: Resor
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NYHETSBREV TILL ANSTÄLLDA PÅ DYNACON  

Tomten kommer!
Tiden rullar och det är snart dags att summera 2019! 
Volymen 2019 blir för Växjö och Kalmar ca 900 miljoner! 
Dynacons tionde bokslut!! Korrekta siffror och resultat får 
vi inte förrän några veckor in på nyåret när allt är summe-
rat och granskat.

För första gången ser vi fram mot ett år med lägre volym 
som vi måste förhålla oss till. Vi jobbar hårt med att hitta 
nya projekt och det brukar vara ett hårt och engagerat 
arbete som lönar sig bäst över tid. Att ta jobb är ju en sak 
men att kunna avsluta dom på ett kvalitetsmässigt och eko-
nomiskt bra sätt är betydligt svårare.

Vi har ett konkurrenskraftigt 
team både vad gäller kalkyl 
administration och produktion,
tillsammans med bra referens-
projekt och rykte och det är 
styrkor som jag tror och  
hoppas ska ge nya kul projekt  
framöver

MIKAEL ERIKSSON
MÅNADENS PROFIL

Tips och idéer till nästa SPIKEN som kommer ut i januari 2020 skickas till  
ansvarig utgivare:  Håkan Stjernqvist hakan.stjernqvist@dynacon.se

/ Håkan

»Vi får förhålla 
oss till en  

lägre volym«
 

 

Byte telofonoperatör från Telenor till Telia
DRIFTSÄTTNING 
Era nummer porteras (flyttas) in till Telias nät 
på natten den 16/1. Rekommendationen  är att 
man stoppar in det nya SIM-kortet på kvällen 
innan man går och lägger sig och när man vak-
nar är flytten klar. Ibland kan det behövas en 
omstart av telefonen för att den ska hämta hem 
de nya operatörsinställningarna. PIN-koden står 
på baksidan av plastkortet.  
SIMKORT skickas till era respektive adres-
ser och kommer i enskilda försändelser märkta 
med användarens namn. 
Det närmar sig jul och jag passar på att önska 
er en riktigt härlig jul och nyår. Stort tack för 
att ni fortsätter att vara så engagerade i Dyna-
con och jag ser fram emot vårt fortsatta samar-
bete under 2020. Hoppas era önskningar finns 
under granen.

Friskvårdsaktivitet Padel Växjö är nu bokat och från och 
med måndagen vecka 3 så kör vi igång med padeltennis 
igen mellan kl 17.00 och 18.00 ute på Norremark. Och det 
är inte så jobbigt som man tror har jag hört sägas. Jonas H 
håller i det hela.

Ett annorlunda ”första spadtag” togs i Växjö i 
dagarna. Kommunstyrelsens ordförande Anna 
Tenje bockade till första armeringsjärnet till 
grundläggningen av 54 lägenheter på nya områ-
det Bredvik. Resten av järnen lämnar vi över till 
Lars och PerOla. 


